
 

INTRODUCTIE BERT LESGER – TECHNISCHE ZAKEN 

Wat is je achtergrond? 

Ik ben geboren en getogen in Epe, tot mijn 23e in het centrum gewoond, daarna voor mijn werk in 

Apeldoorn en Zutphen. Het is vooral de hockey geweest die mij bijna wekelijks weer in Epe heeft 

gebracht. Nu woon ik in Vaassen. 

Ik werk bij de Politieacademie in Apeldoorn als docent in het onderwijsteam voor de Forensische 

Opsporing. Dat doe ik al weer 15 jaar en met veel plezier. Hiervoor heb ik ruim 20 jaar in Apeldoorn 

en Zutphen het werk gedaan waar ik nu de studenten voor opleid. Forensisch onderzoek is het 

sporenonderzoek bij misdrijven. Van inbraak tot moordzaak. Inderdaad….  de specialisten van de 

politie die je in witte pakken achter het rood-witte lint aan het werk ziet. In dit operationele werk 

heb ik veel voldoening gevonden in het feit de maatschappij te kunnen helpen. Het kunnen bijdragen 

aan het oplossen van een misdrijf geeft vaak best een kick. Dit werk brengt je in bijzondere maar ook 

aangrijpende situaties. Vaak kom je in aanraking met de zelfkant van de maatschappij en daar heb ik 

een goed relativerend vermogen aan overgehouden.   

Nu als docent is het leuk om kennis en ervaring over te kunnen brengen, maar wel met een moderne 

didactische aanpak. Contact met studenten die ook dit toch mooie vak willen leren brengt nu vaak 

mijn werkplezier.  

Wat heb je met hockey? Hockey je zelf?  

Ik heb het een tijdje geleden opgezocht in LISA, maar het was in 1969 dat Jan Jonker mij bij de hockey 

bracht voor een training bij Mevr. Meijs. Ben direct lid geworden en sinds dat moment 

ononderbroken lid geweest. Van de jeugdteams herinner ik me de vriendschap, oostelijk kampioen 

zaalhockey en op zondag proberen in te vallen bij de senioren. Lang als keeper gespeeld, tot eind 

jaren 80 ook in Heren-1.  Daarna gezellig verder in andere teams en al weer heel lang als gewone 

speler om toch maar lekker te blijven bewegen. Wat bleef was de vriendschap, op zijn tijd ambitie 

maar vooral ook gezelligheid. Nu speel ik in Veteranen-C. Je kan wel zeggen dat hockey mijn sport is. 

Wat denk je persoonlijk bij te kunnen dragen aan MHC Epe de komende jaren? 

Na zoveel jaren hockeyen vond ik het hoog tijd om aan de club ook wat bij te gaan dragen.  Gelukkig 

zagen anderen dat ook en ben ik vorig jaar in de TC gekomen als coördinator senioren. Snel merkte ik 

dat aan de vanzelfsprekendheid dat je als lid van onze hockeyclub fijn kan hockeyen, er heel veel 

werk van andere leden en vrijwilligers ten grondslag ligt. Maar samen aan een klus als deze werken 

geeft ook energie. Met deze energie ga ik ook aan de slag in het bestuur. Met het hockeyen als 

uitgangspunt wil ik proberen door verbindend te zijn, de balans te houden tussen de belangen van de 



leden, van al onze teams en de club zelf. Ik sta voor korte lijnen in de communicatie en spreek mij 

hier gerust op aan. 

 

Waarvan word je gelukkig? 

Als een plan werkt door samen op te trekken en zo de klus geklaard wordt. Een goed resultaat zit 

soms in de kleine dingen.  Lekker vermoeid van het veld komen na een training of wedstrijd en dan 

met je teamgenoten weer gezellig “bijkomen”.  

 

 


